
 

 

Dagsorden KS-møde, den 9.2. 2023 på Brøndbyvestervej 58 kl. 8-10.30 

Dato og tidspunkt Kl. 8-10.30                                                                                         

Mødefacilitator Anna 

Ordstyrer  

Referent Anna 

Kontaktperson Sarah 

Afbud  

Brød og kaffe Flet og Anders 

 
 

PUNKT TID Orientering 
Drøftelse 
Beslutning 

MÅL REFERAT Kommunikation 
til medlemmer - 
ansvarlig: 
 
TR 
GLF info 
FU 

Morgenmad og løs snak 15 min.     

Godkendelse af referat 
Referat KS 26.1. 

1 min.   Godkendt  

Tema      

      

DLF/GLF-relevant      

https://docs.google.com/document/u/0/d/1G3LKh6mPKvy-urvCaHkTNW6do075eSyM3I923diWv3g/edit


Faglig Klub den 9.3. 
+ 
Information om 
Arbejdsgrupper om skolestruktur 
Politisk oplæg der tages afsæt i: 

Proces frem mod politisk 
beslutning om 
skolemodel.docx 

 

30 
 
-8:45 

 

 KS beslutter form på evt 
skolerunde samt 
fællesfaglig klub 9. marts - 
med tanker om sted, form 
og oplæg 

Til næste Kredsstyrelsesmøde fremlægges et oplæg. 
 
Form? 
 
Oplæg? Vigtigt, at det handler om strukturen og ikke målsætninger. VIden 
om sammenhænge og konsekvenser ift. de forskellige mulige valg af 
skolestruktur. 
 
På Søndervang 15.45-16.45  - Lotte, Anna står for det praktiske. 
 
Anna laver en plakat 
Thomas laver info  

 

Opsamling på registrering af 2-
lærertimer, der ikke vikardækkes 

Skema til registrering af 
aflyste 2-voksen timer 
2,0.xlsx 

 
 
Herefter 10 min pause 

20 
 
-9.05 
 
 
 
 
+10 
-9.15 

 Gennem fælles opsamling 
på datamaterialet drøftes 
validitet og nye opdagelser 
ifm arbejdet samt 
selvfølgelig hvor og 
hvordan vi bruger vores 
nye viden bedst 

Det samlede tal er ikke eksakt, men det peger i en retning, der viser et 
stort lektionstal, der ikke dækkes, næsten svarende til den undervisning en 
lærer har på et år. 
 
Nuværende registrering med manglende registrering fra NO og Ejby + de 
mørketal, der også kan lægge ift. at tælle op i Subit giver 659 lektioners to-
lærere, der ikke er vikardækket på 1 måned. 
 
Det bør nævnes, at i tilfældet at en klasse er på tur, bliver klassens 
skemalærere der ikke er på tur pågældende dag  brugt som vikar. 
 
Desuden bemærkes, at evt. langtidssygemeldte inklusionslærere bliver 
heller ikke dækket ind. 
 
LKT, DSA, Læsehold og PLC-timer ligger ikke inde i denne registrering. 
 
En kommentar kan også være, at det ofte er vikarer, der bruges til 
støttefunktioner. 
 
“Usynligt vikarforbrug” 
 

 

GF K10 16. marts 20 
 
-9.35 
 

 Vi skal have aftalt de 
praktiske forhold 
lokale, indkøb, forslag til 
dirigent, 
Vægtning i beretnings 
arbejdet 

Nordvangs lærerværelse 16.3. 2023 kl. 16.00 -  
 
Flet og Flex sørger for det praktiske på NO 
FU køber drikkevarer 
Dirigent - SK 
 
Plakat kommer med foreløbig dagsorden og tilmelding til spisning. 
 
Beretning? Keep it simple - udfoldes til GF 

 

Frederiksdal 24.-25.3. 20 
 

 Program og praktik, 
tilmelding 

Anna laver en Frederiksdal Plakat  

https://docs.google.com/document/d/1gbiZ5ioQpdY0NM1hJcFzfWW90Ie-dixG/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1gbiZ5ioQpdY0NM1hJcFzfWW90Ie-dixG/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1gbiZ5ioQpdY0NM1hJcFzfWW90Ie-dixG/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1N2QdMgi-ojuwThHgHU4LtiIdn9wW4jpH/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1N2QdMgi-ojuwThHgHU4LtiIdn9wW4jpH/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1N2QdMgi-ojuwThHgHU4LtiIdn9wW4jpH/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true


FRederiksdal  program 
2023.doc 

-9.55 programmet drøftes ift 
mulig politisk deltagelse 

      

Lokalaftale      

      

Sagsbehandling 
Til dette punkt skal fremsendes 
ønske om at bruge en aktuel 
medlemssag til sparring og til at 
gøre os klogere. Den aktuelle sag 
kan udspringe af dialog på tværs 
eller komme fra FU. Der kan til evt. 
udtales ønske om at få en sag på til 
det kommende KS-møde 

     

Bekymring omkring anvendelse af 
lokale vakancer 

10 
 
-10.05 

  Vikariater/faste stillinger i en længere periode skal slås op. Der må ikke 
bare ansættes vikarer i få timer om ugen i en periode. 
Opmærksomhed på ressourcetildelingen fra sidste skoleårs planlægning. 
 
Deltidsansatte - 1 pr. 20 fastansatte stillinger.  
 
Tage det op på TRIO-møder, hvordan lærerressourcen anvendes 
 
FU tager det op med den øverste skoleleder.  
Dialog med afdelingslederne om det. 
 

 

Meddelelser      

HU - møde d. 8. feb 5 
 
10.10 

 orientering om proces for 
opdatering af 
sygefraværspolitikken 
samt for Rygepolitikken 

HU møde med økonomiudvalget i juni. 
 
Man vil gerne vende fokus fra sygefravær til nærvær - dem der kommer på 
arbejde.Proces - arbejdsgruppe, vedtages i juni måned. Den kommer ud i 
høring i MED 
 
Høringsproces i MED om ny rygepolitik. Opmærksomhed på at læse ind i 
FAQ om politikken. 
Forbudt at ryge og bruge nikotinprodukter i arbejdstiden. 

 

SB  20 
 

 Orientering ift budget 23 De to første forslag der blev fremlagt for SB blev afvist. Det vil sige, pt. har 
skolen ikke et budget at styre efter. På et ekstraordinært møde skal et nyt 

 

https://docs.google.com/document/d/1-wOpQtkjZCpNQm7IzkWMM9N6FWa0V9gC/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1-wOpQtkjZCpNQm7IzkWMM9N6FWa0V9gC/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true


-10.30 forslag præsenteres - MED skal inddrages og fremlægges forslaget inden 
SB. 

      

      

      

Meddelelser på lydfil fra Thomas      

      

      

      

Evt. + punkter til næste møde      

TR’s  dilemmaer i rollen/funktionen      

      

      

 

 

 

 

Punkter til dagsordenen: 

8-8.15: løs snak og morgenmad. 

 

Godkendelse af referat 

 

Relevant på skolerne fra facebook/andet kommunikationsforum: Oprette facebookgruppe/andet kommunikationsforum til KS, hvor TR kan stille 

lokale, relevante spørgsmål og få sparring - både af den brede kreds og fra FU. Fordelen er, at alle kan læse ind i det tema og være opdateret 

på samme tid. Dette kan resultere i, at temaet er relevant at tage op på KS-møde til yderligere drøftelse og udfoldelse med beslutning om 

handling. 

Punkter til dagsordenen:  



 

● Temadrøftelse om årets relevante udviklingstemaer/politiske temaer/GS-temaer: Inklusion, Co-teaching, meningsfulde teams, Mini-MUS 

hvert kvartal, indskrivningsmodellen osv. 

 

● DLF/GLF-relevant til udvikling: medlemskommunikation, GLF-arrangementer, “Faglig klub” eller lignende, udvikling af lærernes 

debatrum, lyttemøder osv. 

 

● Administration af Lokalaftale - teknisk aftalestyring: skemaer, opgaveoversigter, forberedelsespuljen ift. teamsamarbejde, håndtering af 

overarbejde, merarbejde, kompetenceudvikling osv. 

 

● Sagsbehandling - blive klogere på, hvordan vi gør: enkeltsager drøftes ikke som sådan, men enkeltsager kan danne eksempel for vores 

udvikling til bedre sagsbehandling; alle bliver klogere på det til næste gang. Ønske om punkt til sagsbehandling skal ske på evt. til et 

KS-møde til behandling på kommende møde eller minimum inden der sendes dagsorden ud (torsdagen inden KS-mødet).. 

 

● Meddelelser: både fysiske og som lydfiler med info på facebook/andet fællesrum fx.: politisk kontakt/indflydelse, MED-relevant, DLF-

info, Arbejdsmiljø, HV-info,  

 

Evt. 

 

Nyt fra skolerne afskaffes. 

 
 

 


